

**Närvarande:**

Erik Persson (ordf.)  
Ingrid Liljelind (sekr)  
Ann Backsten (kassör)  
Camilla Granberg (VC)  
Erica Bengtsson t o m §4  
Per-Arne Oldenborg  
Anders Brändström (suppleant)  
Saga Gustafsson (suppleant)  
Elina Svedjehed (URFUS ledamot)  
Maja Malmberg Ångström (URFUS-pers. suppl.)  
Maria Sandberg (TS-ledamot)

**Frånvarande:**

Anna Grundström (vice ordf.)  
Margit Håkansson  
Jonas Martinsson

**§ 1. Mötets öppnande**

Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

**§ 2. Val av justerare**

Till justerare väljs Saga Gustafsson.

**§ 3. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden.**

- a) Sjukhagar vid privathagarna.  
Dagordningen fastställdes.

**§ 4. Rapporter**

- a) *Tävlingssektionen*: Läggs till handlingarna
- b) *URFUS*: Käpphästtävling den 12/8 tillsammans med Mini-URFUS. De har haft avslutningsmöte med Anna. Vid styrelsemötet på söndag är DUS Jennifer Blomberg inbjuden. De hjälper till att tömma stallet inför städningen/tvätten.
- c) *SvRF och VRIF*  
SvRF: Har kontaktat Camilla i samband med olyckan i Paddocken och erbjudit oss stöd. Camilla har lagt in händelsen i deras incidentrapportssystem.  
VRIF: Har också hört av sig till Camilla i samband med olyckan. I övrigt inget att rapportera.
- d) *VC rapport*: Läggs till handlingarna.

**§ 5. Föregående protokoll**

Protokollet nr 7, läggs till handlingarna.

## § 6. Styrelsens arbetsgrupper – Arbetsordning – Information

- a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Ann Backsten, Jonas Martinsson, Anders Brändström.  
Terrängbanan är klar, förutom tre hinder som är avstängda.
- b) Cafeterigruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter.  
Inget att rapportera.
- c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Camilla Granberg, Margit Håkansson. Läggs till handlingarna.
- d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-Holmberg, Maria Nordin. Läggs till handlingarna. URF drogs sig ur SM-veckan 2023. Gruppen får fortsatt i uppdrag att undersöka förutsättningarna för att delta som funktionärer vid Rally-VM.
- e) Arbetsmiljögruppen; Eva Svedmark, Linn Öjbrant, Erika Bengtsson, Ingrid Liljelind (sammankallande). Inget att rapportera.
- f) Stallkompisgruppen; Anna Nilsäter. Facebookgruppen fungerar. Inget att rapportera.
- g) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Liljelind, Per Arne Oldenborg. LOVA-projektet. Tyréns har haft en intressant avstämning med Lurbo ridklubb samt även varit i kontakt med Forslundagymnasiet. De har fått ledningsunderlaget för anläggningen från Ulrika Backman. De planerar att leverera ett utkast på rapport med åtgärdsförslag i mitten av juli.

## § 7. Ekonomi

Resultatet (intäkter - kostnader) är för föreningen t o m maj + 700 tkr.  
Årets totala budget är dock ett nollresultat. Intäkterna är 1,6 miljoner över budget bl. a extra ridning, ridskoleabonnemang, Forslunda, uppstallade, tillbaka på försäkring, foder. Kostnaderna är 800 tkr högre än budget bl. a ökade kostnader för lokalhyra, snöröjning, städning, personal, kostnader för cafeteria, maskiner, revisorstjänst.

## § 8. Föreningsutveckling - info.

Skriftlig rapportering skickas till styrelsen.

### § 9. Ackordscentralen

URF är kallade till ett möte med Hyresnämnden den 30/8 angående en uppstallad med avvikande kontrakt.

### § 10. Harv/sladd

Underlagsgruppen har tagit fram ett underlag för inköp en ny sladd/harv för att på bästa sätt ta hand om vårt nya underlag i ridhusen och också effektivisera underhållet. Kostnaden för harven är 80 tkr. Styrelsen beslutar att köpa en ny harv som är bäst lämplig med en budget enligt underlaget.

### § 11. Övriga frågor

- a) Sjukhagarna vid privathagarna används inte ofta och Camilla ser över om det går att flytta dem för att underlätta snöröjningen.

### § 12. Mötets avslutande

Höstens möten 24/8, 25/9, 26/10, 30/11, 2023 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på Hippologum.

Ingrid Liljelind  
Sekreterare

Erik Persson  
Ordförande

Saga Gustafsson  
Justerare